
Zápisnica č. 14. zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Bátorová, ktoré sa 

konalo dňa 21.05.2025  v priestoroch kultúrneho domu o 17,00 hodine. 

 

Prítomní: Starosta obce:               J. Máth 

                  Poslanci OZ:                Ing.Július Hajtman, Mgr. Mária Kukučková, Zoltán Krivánsky, 

            Katarína Lichvárová, Erik Vanko 

                  Zapisovateľka:             Mária Števonková 

                  

 

                        

Návrh programu rokovania: 

1. Otvorenie, schválenie program rokovania OZ 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Kontrola plnenia uznesení 

4. Schválenie zápisu kronikárky do kroniky obce Bátorová 

5. Vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra obce Bátorová 

6. Projekty SFRB – bytovka č. 188 (úprava vykurovacieho systému) 

7. Úver na preklenutie projektov MAS: 

      a/ chodníky v cintoríne 

       b/ mobiliár pred obecným úradom 

8. Správa audítora za rok 2023 

9. Zakúpenie vozidla na rozvoz obedov pre MŠ a seniorov 

10. Náklady na údržbu - verejného osvetlenia a detského ihriska , výmena 

stĺpov na VO, chodníky, bytovka, parkovisko MŠ – preliezka, 

pieskovisko, oprava rigóla oproti evanjelickému kostolu 

11. Diskusia 

12. Uznesenia 

13. Záver 

 

       

K bodu č. 1. Otvorenie, schválenie programu rokovania OZ 

      Rokovanie Obecného zastupiteľstva otvoril a viedol Ján Máth, starosta obce. Privítal všetkých 

prítomných. a skonštatoval, že prítomní sú všetci 5 poslanci a OZ je uznášania schopné. Pán 

starosta sa opýtal prítomných poslancov, či súhlasia s návrhom programu rokovania a či majú niečo 

na doplnenie do programu a upozornil p. K. Lichvárovú, že nevie, či má právo hlasovať, či jej 

mandát už nezanikol, nakoľko sa zasadnutia naposledy zúčastnila iba v apríli 2024. S návrhom 

programu OZ všetci poslanci súhlasili. 

 

Návrh uznesenia č. 126/2025: 

 

 Obecné zastupiteľstvo Obce Bátorová schvaľuje  program rokovania OZ. 

 

Hlasovanie: 
Prítomní: 5 Ing. J. Hajtman, Mgr. M. Kukučková, Z. Krivánsky, K. Lichvárová,  E. Vanko 
Za: 5 Ing. J. Hajtman, Mgr. M. Kukučková, Z. Krivánsky, K. Lichvárová,  E. Vanko 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 0  

Uznesenie bolo  prijaté 

 

K bodu č. 2. Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 



    Návrhová komisia: Mgr. M.Kukučková, Ing. J. Hajtman, E. Vankp 

   Zapisovateľ: M.Števonková 

   Overovatelia zápisnice: Z. Krivánsky, E. Vanko 

Návrh uznesenia č.127/2025 

Obecné zastupiteľstvo Obce Bátorová: 

 a/ volí návrhovú  komisiu v zložení: 

 predseda návrhovej komisie: Mgr. M.Kukučková 

 člen návrhovej komisie: Ing. J. Hajtman, E. Vanko 

zapisovateľka zápisnice: M. Števonková 

overovateľov zápisnice: Z. Krivánsky, E. Vanko 

Hlasovanie: 
Prítomní: 5 Ing. J. Hajtman, Z. Krivánsky, Mgr. M .Kukučková, K. Lichvárová, E. Vanko 
Za: 5 Ing. J. Hajtman, Z. Krivánsky, Mgr. M .Kukučková, K. Lichvárová, E. Vanko 

Proti: 0  
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 0  

Uznesenie bolo  prijaté 

 

K bodu č. 3  Kontrola plnenia uznesení  

Na 12. zasadnutí OZ dňa 11.12.2024 boli prijaté uznesenia : 
č.114/2024 Obecné zastupiteľstvo Obce Bátorová 

s c h v a ľ u j e :   program rokovania OZ. 

 

č.115/2024  Obecné zastupiteľstvo obce Bátorová 

Obecné zastupiteľstvo Obce Bátorová: 

a/ volí návrhovú  komisiu v zložení: 

 predseda návrhovej komisie – Erik Vanko 

člen návrhovej komisie –  Ing. J. Hajtman, Z.Krivánsky 

b/ berie na vedomie určenie : 

zapisovateľka zápisnice – Mária Števonková 

overovateľov zápisnice Mgr. Mária Kukučková, Ing. Július Hajtman 

  

č. 116/2024 Obecné zastupiteľstvo obce Bátorová 

berie na vedomie: kontrolu plnenia uznesení 

 

č. 117/2024 Obecné zastupiteľstvo obce Bátorová 

schvaľuje: Poskytnutie dotácie pre TJ Inter Bátorová na rok 2025 vo výške 2.500,- eur 

 

č. 118/2024 Obecné zastupiteľstvo obce Bátorová 

 

Projekt MAS: 

1/Rekonštrukcia oddychového areálu v obci Bátorová  - mobiliár 2/Rekonštrukcia časti 

spevnených plôch v areáli cintorína v obci Bátorová 

 

    a/ Prípravu projektovej dokumentácie 

   b/ Podanie žiadosti o poskytnutie finančných prostriedkov 

 

Na 11. Zasadnutí OZ 24.09.2024 bolo prijaté uznesenie č. 110/2024, ktorým schvaľuje prípravu projektovej 

dokumentácie na „Vodozádržné opatrenia“ – cesta k pivniciam – projekt je už vypracovaný 

 

č. 119/2024 Obecné zastupiteľstvo obce Bátorová 

Bátorová  schvaľuje: 

 

VZN č. 1/2025 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady 

  

č. 120/2024 Obecné zastupiteľstvo Obce Bátorová  schvaľuje: 

Dodatok č. 1/2025 k Zásadám hospodárenia a nakladania s majetkom obce Bátorová, s tým, že sa v prílohe 



zmení nájom v letnom 50,- eur za akciu a v zimnom období 80,- eur tiež  za akciu  pre domácich občanov 

a pridajú sa kary bezplatne 

 

č. 121/2024 Obecné zastupiteľstvo Obce Bátorová  

 berie na vedomie: 

Stanovisko hlavnej kontrolórky k Návrhu rozpočtu obce Bátorová na rok 2025 a viacročného rozpočtu 2026-2027 

 

č.122/2024 

Obecné zastupiteľstvo Obce Bátorová  schvaľuje : 

 

Návrh rozpočtu na rok 2025 

Príjmy celkom 242 839,00 eur 

Výdavky celkom 242 839,00 eur 

 

     berie na vedomie: 

 

Návrh viacročného rozpočtu na rok 2026 - 2027                         

č.123/2024: 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Bátorová  berie vedomie: 

Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na I.polrok 2025 

   

č. 124-1/2024 

 

a) Obecné zastupiteľstvo obce Bátorová berie na vedomie: 

Úpravu rozpočtu na rok 2024: 

 

Rozpočtové opatrenie č. 2/2024  

Rozpočtové opatrenie č. 3/2024 

Rozpočtové opatrenie č. 5/2024 

 

č. 124-4/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Bátorová schvaľuje 

 

Rozpočtové opatrenie č. 7/2024 

 

č. 124-5/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Bátorová schvaľuje 

 

Rozpočtové opatrenie č. 8/2024 

 

č.124-6/2024 

Obecné zastupiteľstvo Obce Bátorová schvaľuje: 

 

Použitie rezervného fondu na kapitálové výdavky 

 

č.125/2024 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Bátorová berie na vedomie: prijaté uznesenia OZ 

 

Uznesenia sú splnené, resp. sa plnia priebežne 

K plneniu uznesení mala dotaz Mgr. Kukučková, či sa finančné prostriedky použité na z rezervného fondu na kapitálové 

výdavky vrátili do rezervného fondu. Pán starosta jej vysvetlil, že použitie rezervného fondu bolo odsúhlasené, takže sa 

nemôžu vrátiť do rozpočtu. 

 

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia č. 128/2025: 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Bátorová berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení. 

 

 

 



Hlasovanie: 
Prítomní: 5 Ing. J. Hajtman, Z. Krivánsky, Mgr. M .Kukučková, lichvárová, E. Vanko 
Za: 5 Ing. J. Hajtman, Z. Krivánsky, Mgr. M .Kukučková, K. Lichvárová, E. Vanko 

Proti: 0  
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 0  

Uznesenie bolo  prijaté 

 

K bodu č. 4 Schválenie zápisu kronikárky do kroniky obce Bátorová 

 

Nakoľko sa na zasadnutie nedostavila kronikárka, tento bod nebol prejednávaný. 

 

1. K bodu č. 5 Vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra obce Bátorová 

 

Starosta obce predložil poslancom návrh na vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra obce Bátorová, 

s ktorým poslanci súhlasili. Ing. Hajtman požiadal zverejniť vyhlásenie voľby aspoň v Pokroku. 

Starosta odpovedal, že nie je povinné zverejnenie v novinách, stačí zverejniť na obecnej stránke 

a na oznamovacej tabuli obce. 

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia č. 129/2025 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bátorovej v zmysle § 18 a ods. 2 zákona SNR č. 369/1990 Z. z. o obecnom 

zriadení v znení neskorších predpisov 

vyhlasuje 

 

voľby hlavného kontrolóra obce Bátorová a určuje deň konania voľby hlavného kontrolóra na deň 

07.07.2025 a  

 

určuje 

 

rozsah výkonu funkcie hlavného kontrolóra na 0,1 úväzku podľa § 11 ods. 4 písm. j. zákona SNR 

č. 369/1990 Z. z. o obecnom zriadení v z. n. p.. 

 

Predpoklady na výkon funkcie a náležitosti prihlášky: 

 

Kvalifikačným predpokladom na funkciu hlavného kontrolóra je ukončené minimálne úplné stredné 

vzdelanie. 

 

Náležitosti prihlášky: 

- meno, priezvisko, titul, dátum narodenia, bydlisko, kontaktné údaje (e-mail, telefón) 

- na rokovaní súhlas uchádzača so spracovaním a zverejnením osobných údajov v zmysle  

zákona č. 18/2018 Z. z. o ochrane osobných údajov v znení neskorších predpisov za 

účelom vykonania voľby hlavného kontrolóra 

- údaj o najvyššom dosiahnutom vzdelaní s úradne overenou fotokópiou príslušného 

dokladu o dosiahnutom vzdelaní, resp. iné doklady o ďalšom vzdelaní 

- profesijný životopis s prehľadom doterajšej pracovnej praxe s uvedením pracovnej 



pozície 

- výpis z registra trestov 

- čestné vyhlásenie o spôsobilosti na právne úkony v plnom rozsahu 

 

 

Termín doručenia prihlášky je  najneskôr do 20.06.2025 do 12:00hod. Prihlášku treba 

odovzdať poštou, alebo osobne v zalepenej obálke s označením  

„VOĽBA  HLAVNÉHO KOTROLÓRA – NEOTVÁRAŤ“   na adresu: 

 

Obec Bátorová 

Bátorová 88 

991 26 Bátorová 

 

Zverejnené: ............................ 

 

 

Hlasovanie: 
Prítomní: 5 Ing. J. Hajtman, ,Z. Krivánsky, Mgr. M .Kukučková, K. Lichvárová, E. Vanko 
Za: 5 Ing. J. Hajtman, Z. Krivánsky,  Mgr. M. Kukučková, K. Lichvárová, E. Vanko 

Proti: 0  
Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Uznesenie bolo prijaté 

 

1. K bodu č. 6 Projekty SFRB – bytovka č. 188 (úprava vykurovacieho 

systému) 

 

Starosta obce predložil poslancom návrh na úpravu vykurovacieho systému 

v bytovke č. 188, cez projekt ŠFRB, nakoľko vykurovacie jednotky sú už 

stare a bude treba vykonať ich výmenu touto formou úveru zapojením sa do 

projektu zo ŠFRB. P. Krivánsky súhlasil, p. Vanko tiež ale len v tejto  

bytovke. P. Mgr. Kukučková mala pripomienku, či neexistuje lacnejší 

spôsob vykurovania, lebo 30.000,- eur na 20 rokov je vela a navrhovala 

kotol na drevo. P. Ing. Hajtman povedal, že on má tiež takéto vykurovanie, 

ale nie je spokojný. P. Lichvárová sa nevyjadrila. 

 

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia č. 130/2025: 

Obecné zastupiteľstvo obce Bátorová schvaľuje: 

  

Prípravvu projektu ŠFRB – úprava vykurovacieho systému v bytovke č. 188 

 

Prítomní: 5 Ing. J. Hajtman, ,Z. Krivánsky, Mgr. M .Kukučková, K. Lichvárová, E. Vanko 

Za: 2 Z. Krivánsky, E. Vanko 

Proti:   

Zdržal sa: 3 Ing. Hajtman, Mgr. M. Kukučková, K. Lichvárová 

Neprítomní:   

Uznesenie nebolo prijaté 

 

K bodu č. 7 Úver na preklenutie projektov MAS: 

a) Rekonštrukcia časti spevnených plôch v areáli cintorína v obci 

Bátorová vo výške 31.734,- eur 



b) Rekonštrukcia oddychového areálu v obci Bátorová – mobiliár 

vo výške 13.143,53 eur 

               

Poslancom bol predložený návrh uznesenia na prijatie úveru na spevnené plochy v cintoríne 

a na mobiliár, s ktorým všetci súhlasili. P. Lichvárová nehlasovala.  

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia č131/2025: 

Obecné zastupiteľstvo obce Bátorová schvaľuje: 

 



 



 
 

 

  



Hlasovanie: 
Prítomní: 5 Ing. J. Hajtman, ,Z. Krivánsky, Mgr. M .Kukučková, K. Lichvárová, E. Vanko 
Za: 4 Ing. J. Hajtman, Z. Krivánsky, Mgr. M .Kukučková,  E. Vanko 

Proti: 0  
Zdržal sa: 1 K. Lichvárová 

Neprítomní: 0  

Uznesenie bolo prijaté 

 

K bodu č. 8 Správa audítora za rok 2023 

Pracovníčka obecného úradu p. Števonková, prečítala správu nezávislého audítora za rok 2023. 

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia č. 132/2025: 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Bátorová berie na vedomie: 

Správu nezávislého audítora obce Bátorová za rok 2023 a list obecnému zastupiteľstvu obce 

Bátorová 

Hlasovanie: 
Prítomní: 4 Ing. J. Hajtman, ,Z. Krivánsky, Mgr. M .Kukučková, K. Lichvárová E. Vanko 
Za: 4 Ing. J. Hajtman, ,Z. Krivánsky, Mgr. M .Kukučková, K. Lichvárová E. Vanko 

Proti: 0  
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 0  

Uznesenie bolo prijaté 

 

K bodu č. 9 Zakúpenie vozidla na rozvoz obedov pre MŠ a seniorov 

Starosta obce predložil zastupiteľstvu návrh na zakúpenie vozidla na rozvoz obedov pre MŠ 

a seniorov, pretože do materskej školy dováža obedy z Neniniec on, občas zástupca starostu alebo 

pracovníčka. Vzhľadom na to, že on nevie byť stále k dispozícii, navrhuje zakúpiť vozidlo na 

splátky, predložil aj konkrétne ponuky 7 miestnych vozidiel, prípadne staršie ojazdené a tak 

v prípade záujmu by sa mohla zabezpečiť strava aj pre našich seniorov. P. Krivánsky a p. 

Lichvárová povedali, že bolo by dobré takéto riešenie. P. Kukučková sa pýtala, či by nebolo 

výhodnejšie 9 miestne a opýtala sa, čo ak sa seniori neprihlásia. Pán starosta povedal, že 9 miestne 

je už hodne drahšie a myslí si že seniori by mali záujem. P. Ing. Hajtman sa opýtal, či už máme 

zmluvu  na opatrovanie, pretože nám budú chýbať v rozpočte. Starosta povedal, že ešte nie. 

 

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia č. 133/2025: 

Obecné zastupiteľstvo obce Bátorová berie na vedomie: 

 

Zakúpenie motorového vozidla na rozvoz obedov pre MŠ a seniorov s tým, že o zakúpení sa 

rozhodne na najbližšom zasadnutí obecného zastupiteľstva     

                     

Hlasovanie: 
Prítomní: 5 Ing. J. Hajtman, ,Z. Krivánsky, Mgr. M .Kukučková, K. Lichvárová E. Vanko 
Za: 5 Ing. J. Hajtman, Z. Krivánsky, Mgr. M .Kukučková, K. Lichvárová E. Vanko 

Proti: 0  
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 0  

Uznesenie bolo prijaté 

 

 

K bodu č. 10 Náklady na údržbu verejného osvetlenia a detského ihriska, 

výmena stĺpov na VO, chodníky, bytovka, parkovisko, MŠ – preliezka, 

pieskovisko, oprava rigóla oproti evanjelickému kostolu 



Starosta oboznámil poslancov s nutnosťou údržby verejného osvetlenia – výmeny 

stĺpov, údržby chodníkov, parkoviska pri bytovke, detského ihriska, preliezky, 

pieskoviska, opravy rigóla oproti evanjelickému kostolu. Poslanci súhlasili s 

nutnosťou týchto prác. 

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia č. 134/2025: 

Obecné zastupiteľstvo obce Bátorová berie na vedomie: 

 

Potrebu údržby a opravy verejného osvetlenia a detského ihriska, výmena stĺpov na VO, 

chodníky, bytovka, parkovisko, MŠ – preliezka, pieskovisko, oprava rigóla oproti 

evanjelickému kostolu  

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 5 Ing. J. Hajtman, ,Z. Krivánsky, Mgr. M .Kukučková, K. Lichvárová  E. Vanko 

Za: 5 Ing. J. Hajtman, ,Z. Krivánsky, Mgr. M .Kukučková,  K. Lichvárová E. Vanko 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní: 0  

Uznesenie bolo prijaté 

 

K bodu č. 11Diskusia 

 

V rámci diskusie pán starosta povedal, že Mgr. Kukučková volala TJ Inter s tým, že sa im 

odsúhlasia ďalšie dotácie, ako to myslela. No ona povedala, že by aj predtým súhlasila s vyššou 

dotáciou, keby bola vyúčtovaná na zasadnutiach obecného zastupiteľstva. P. Vanko sa pripojil do 

diskusie s tým, že on bol na schôdzi TJ a že bolo povedané, že starosta napíše žiadosť o ďalšie 

dotácie, ale starosta povedal, že on o tom nevie, že on mal napísať žiadosť. Ing. Hajtman dodal, že 

by sa aj futbalisti mohli postarať o vlastné príjmy, napr. tým že by prispeli z vlastných.  

P.Lichvárová tiež dodala, že by sa mali zástupcovia TJ zúčastňovať na zasadnutiach a vyúčtovať 

dotácie. Starosta im povedal, že poslanci môžu hocikedy požiadať kontrolórku o kontrolu a 

predloženie dokladov vo vyúčtovaní.  

Ďalej starosta znovu pripominal, že do Zberného dvora sa má nosiť iba triedený odpad, pretože aj 

minule tam p. Vanko vyložil netriedený odpad vo vreciach. P.Mgr. Kukučková navrhla častejšie 

upozorňovať občanov na triedenie odpadu, napr. roznášaním letákov. 

Vo veci prenajímania kultúrneho domu p.Ing. Hajtmanovi vysvetlil, že bol pokazený kotol a 

záujemca chcel kúriť ohrievačom na plyn, preto nedovolil prenajať KD. 

Potom oboznámil prítomných s dokončením multifunkčného ihriska, ktoré je ešte zamknuté. 

Navrhuje zamykať ihrisko a aby kľúč vydával p. Krivánsky, aby sa zamedzilo prípadným škodám.  

Mgr. Kukučkovú upozornil na staršie nedoplatky na daniach, ktorá uviedla, že ich práve v ten deň 

uhradila a že by bola rada, keby sa jednoduché potvrdenia vydávali na obecnom úrade na počkanie, 

aby nemusela riešiť cez políciu. 

  

K bodu č.12 Uznesenia 

 

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia č. 135/2025: 

Obecné zastupiteľstvo Obce Bátorová berie na vedomie prijaté uznesenia OZ. 

Hlasovanie: 
Prítomní: 5 Ing. J. Hajtman, ,Z. Krivánsky, Mgr. M .Kukučková, K. Lichvárová E. Vanko 

Za: 5 Ing. J. Hajtman, ,Z. Krivánsky, Mgr. M .Kukučková, K. Lichvárová E. Vanko 
Proti:   
Zdržal sa:   
Neprítomní:   

Uznesenie bolo prijaté 



 

K bodu č. 14 Záver 

Pán starosta poďakoval poslancom a všetkým prítomným za účasť a ukončil zasadnutie o 18,30 

hodine. 

 

V Bátorovej, 21.05.2025 

 

       Zapísala: Mária Števonková 

       Starosta obce: Ján Máth 

 

       ......................................... 

        

       ......................................... 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

Zoltán Krivánsky     .......................................... 

 

Erik Vanko      .......................................... 

 


